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Bakgrund
Under senaste året har det varit mycket diskussion på sektionen kring söktryck, dubbel /
trippel-sittande, samt hur mycket arbete de olika kommitéerna / nämnderna har. Denna
motion ämnar att justera antalet platser i ett antal kommitéer / nämnder för att minska
det ovannämnda problemet.

Oavsett vilket möte denna motion presenteras på kommer det krocka med några inval.
För att undvika krockar föreslår jag att detta endast ska påverka kommande möten (inte
detta eller tidigare). Detta innebär att de som ska väljas detta möte väljs som vanligt
med samma antal. Alla kommitéer / nämnder som redan är valda / väljs blir opåverkade.

För att göra min tankeprocess så tydlig som möjligt kommer jag här i bakgrunden
diskutera de nedannämnda kommitéerna / nämnderna punktvis, och varför jag anser att
antalet sittande bör justeras. Detta blir ganska mycket text, men låt inte der skrämma
dig. Siffrorna nedan är antal ledamöter, eventuellt med totalt antal sittande (ledamöter,
ordförande, och kassör) inom parantes. I den ordning som kommitéerna (+snIT) är
listade i reglementet § 6.1.:

https://docs.chalmers.it/reglemente.pdf#F%C3%B6rteckning
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snIT

snIT är i nuläget av 2-8 (4-10). Åligganden är i nuläget:

• att Administrera bevakning och utvärdering av utbildningskvalitén på kurser som
ingår i IT-programmet.

– vanligtis anteckna möten med kursrepresentanter.

• att Årligen administrera nominering, omröstning och utdelning av sektionens pe-
dagogiska pris.

• att Lämna förslag, till sektionens valberedning, på representanter till nästkom-
mande snIT.

• att Tillse att protokoll från studienämndsmöte anslås i enlighet med stadga.

10 personer ser jag som väldigt överflödigt till detta. snITs verksamhet är mer läm-
pad till arbetsfördelning än många andra kommitéer, dock känns 10 allt för överflödigt
jämntemot arbetsbördan.
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Cloudlords

Cloudlords är för nuvarande 0-6 (2-8). Cloudlords ålägganden är i nuläget:

• att Cloudlords skall vara styrelsen behjälplig i frågor gällande campus Lindholmen
och

• att Cloudlords skall omhändeta The Cloud

Det finns mycket att utveckla i the cloud, då det är en lokal som länge underprioriteras.
Dock mellan dess storlek och den kommande flytten från lindholmen känns detta arbete
begränsat av andra faktorer än antal sittande. För att vidare understryka detta jämnför
jag även med P.R.I.T.s ålägganden (då de också ansvarar för en lokal, och har samma
maxantal som CL):

• att Ansvara för att det anordnas arrangemang för medlemmar som främjar sam-
manhållningen på sektionen.

• att Arrangera en pub under pubrundan varje läsperiod.

• att Driva representationen av IT:s skyddshelgon i form av att utse representant
för maskot till större centrala arrangemang där det anses passande.

• att Underhålla IT:s märke ovanför Olgas trappor.

• att Tillhandahålla sektionens tygmärke.

• att Organisera arbetet med städning, underhåll och nybyggnation av sektionslo-
kalen.

• att Ansvara för sektionslokalens inventarier.
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digIT

digIT är i nuläget av 1-6 (3-8). Deras ålägganden är:

• att Underhålla och utveckla system för sektionen som tillsammans uppfyller föl-
jande behov: * En webbplats som kan presentera nyheter och sponsorer/partner. *
Ett system som sektionsmötet kan använda för att genomföra sluten votering * Ett
system som ser till att alla organ inom sektionen får tillgång till en epostadress som
kan nyttjas av organet * Ett system som låter gemene IT-teknolog eller organ på
sektionen boka delar av, eller hela sektionslokalen * Regelbundna säkerhetskopior
på data från de system och tjänster som tillgodoser kraven i denna listan

• att Tillsammans med sektionens rustmästeri underhålla och utveckla de digitala
system som finns i sektionslokalen.

• att Tillhandaha ett medlemsregister med information om vilka som för tillfället
är invalda i sektionens kommittéer, föreningar och andra instanser.

• att Uppmuntra till en god kodkultur på sektionen

Kort sagt ser jag antalet sittande som relativt välbalanserade respektive ålägganden.
Dock har tidigare års digIT uttryckt att 6 (8) är överflödigt
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FanbärerIT

FanbärerIT är i nuläget av 0-3 (2-5). FanbärerITs ålägganden är i nuläget:

• att Tillse att sektionens fana är representerad på

– samtliga ordinarie sektionsmöten

– vårens och höstens mösspåtagningar

– Chalmerscortègen

– första mottagningsdagen

– av sektionen anordnade finare tillställningar

– övriga av Chalmers studentkårs marskalksämbetes kallade tillställningar.

• att Vid de ovanstående tillställningar, som sektionens fana är representerad, iträda

– högtidsdräkt.

– vit Chalmersmössa.

– minst Chalmers studentkårs samt sektionens frackband.

• att En gång per termin arrangera ett finare arrangemang av mindre storlek som
främjar kultur.

• att Tillhandaha sektionens frackband och pin.

Så som jag ser det är arbetsbördan i nuläget inte stor nog för att rättfärdiga 3 (5) sittan-
de. Ett alternativ är att minska maxantalet sittande med 1. Ifall mötet hellre föredrar
det här alternativet bör någon lägga ett ändringsyrkande. Min föreslagna ändring är mer
omfattande än detta.

Just nu har vi en “finkommittée” samt en arbetsgrupp vars åliggande är att arrangera
en finsittning en gång per år. Då överlappet av både intresse och verksamhet är relativt
stora föreslår jag att dessa slås ihop till en och samma, samt att utöka min- och maxan-
talet i FanbärerIT med 1. Detta må vara en ökning, men innebär också avvecklingen av
Kandidatmiddagsansvariga som består av “två till fem [...] personer”; totalt en minsk-
ning.

Jag sitter i FanbärerIT just nu, och delar samma åsikt som resterande: vi hade inte
velat sitta ifall vi var ålagda att arrangera en finsittning. Dock ser jag inte detta som ett
problem på sikt; efter ändringen kan man hitta folk som, istället för att hetsas till både
FanbärerIT och Kandidatmiddagsansvariga, kan sätta sig i den ihopslagna kommittéen.
Jag ser inte heller att arbetsbördan ökar orimligt mycket för FanbärerIT: jag har tidigare
arrangerat finsittningar, och det har inte varit mycket svårare än att hitta en lokal inom
budget samt skicka ett antal mail (till kandidatmiddagen tillkommer lite mer för att göra
det till en tillställning, dock är detta arbetet inte enormt). För att understryka detta
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kan jag nämna att jag ett antal gånger blivit hetsad (av kandidatmiddagsansvariga) att
söka Kandidatmiddagsansvariga (samt sett andra blivit hetsade till samma), då med
argumentet att “det är inte så mycket jobb alls”.
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frITid

Efter diskussioner i slack #motion-om-antal-platser-i... så vill jag sänka minimiantalet
i frITid.

Jag ser det även som passande att antingen sänka maxantalet, eller öka ålägganden (e.x.
hålla minst 2 arr per LP). Dock är inte detta något jag gör i denna motion.
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MrKIT

MrKIT är i nuläget 2-5 (4-7). Det åligger MrKIT:

• att Planera och leda mottagningsaktiviteter för studenterna som börjar på master-
programmen Interaction Design and Technologies och Software Engineering and
Technology.

Det finns mycket möjligheter för aktiviteter för MrKIT att hålla i, dock är minimikravet
inte så högt att 3 taggade inte kan arrangera en enklare mottagning (i det fall att endast
3 intresserade finns).

Jag ser även 5 (7) som ett väldigt högt maxantal. Mastermottagningens omfattning är
inte alls den samma som kandidatmottagningen, och behovet av den samma är mycket
mindre. Detta då MrKITs mottagning endast är ett komplement till mottagningarna som
hålls av CIRC och vissa av programmen. Syftet är inte att introducera master-Nollan
till hela Chalmers, utan endast till IT-sektionen.

Efter diskussioner med MrKIT har jag kommit fram till att inte sänka maxantalet.
MrKIT har i år varit väldigt aktiva och hållit i många arrangemang. Även om jag står
fast vid det ovan bör större ändringar till kommitéen komma först efter att de fått en
tydligare identitet. De senaste 4 åren av MrKIT har varit radikalt olika i form av driv
samt antal sittande, och jag anser att de behöver få en mer konkret grund.
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Förslag
Yrkar på:

att I reglementet “§4.1 Sammansättning” ändra från

snIT består av

• ordförande

• kassör

• 2-8 ledamöter

till

snIT består av

• ordförande

• kassör

• 2-6 ledamöter

att I reglementet “§6.1 Förteckning” ändra följande rader i “Tabell 1”, kolumn “Le-
damöter”

Cloudlords från “0-6” till “0-4”

digIT från “1-6” till “1-4”

FanbärerIT från “0-3” till “1-4”

frITid från “1-4” till “0-4”

MrKIT från “2-5” till “1-5”

att I reglementet under “§6.4.5 Det åligger FanbärerIT” lägga till

att planera och leda arbetet med anordnandet av en kandidatmiddag.

att I reglementet stryka “§8.5.2 Kandidatmiddagsansvariga” och justera nedanstående
punkter.

att Det reviderade reglementet ska antas till sektionens dokument.


